
ORGANISERING AV TUFTAMBULANSETJENESTEN

Det vises til ekspertgruppens utredning om fremtidig drift av
luftambulansetjenesten, og til Helsetilsynets rapport som viser store mangler ved
beredskapen for denne tjenesten.

Luftambulansetjenesten er en viktig del av det totale helsetilbudet for
befolkningen, spesielt i områder med lang vei til akuttsykehus.

Den fremtidige organiseringen av luftambulansen må sikre at pasienten og
befolkningens behov kommer i første rekke. Om det skjer i offentlig regi, eller
ved en anbudsprosess er underordnet.

Ekspertgruppen viser til at det er fordeler og ulemper ved alle de tre modellene
som er vurdert. For befolkningen er det avgjørende at beredskapen sikres, og at
tjenesten fungerer etter målsettingen. Den svikt i leveranse og beredskap som vi
opplevde i2019 er uakseptabelt.

Fremtidige operatørbytter må skje gjennom en sømløs og god overgang mellom
operatørene. Overtakelse av baser må skje trinnvis, og det må kontraktfestes at
ny operatør far tilgang til baser og øvingsområder i tide.

Opposisjonen i Alta kommunestyre bestående av Høyre, Venstre og FrP merker
seg at ekspertgruppen støtter en videreføring av dagens modell. De regionale
Helseforetakene har allerede i dag store utfordringer med å drive et forsvarlig
helsetilbud til hele landets befolkning. Denne utfordringen blir ikke mindre om
de i tillegg skal starte opp og drive et flyselskap.

Opposisjonen i Alta kommune støTter ekspertgruppens tilrådning om å drive
luftambulansetjenesten som i dag, med de forbedringer som er skissert i
utredningen.
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